
Kinološke novice
V petek, 2. februarja, je imelo Kinološko
društvo Krim v dvorani KS KRIM na
Rakovniku svoj 10. redni letni bbčni
zbor. To pomeni, da je hkrati tudi slavilo
10-letnico,svojega izredno uspešnega ob-
stoja.

Poleg številne udeležbe članov sta se
zbora udeležila tned drugimi tudi pred-
sednik Kinološke zveze Slovenije Pavle
Bojc in Maks Močnik iz KS Krim.

Pavle Bojc je trenutku primerno poz-
dravil zbor in nam čestital k pomembni
obletnici. Povedal je še, kako pomemben
prispevek k slovenski kinologiji daje prav
KD Krim. Tudi Maks Močnik, ki je bil
prisoten že na našem ustanovnem zboru,
pa ni mogel mimo priznanja, da smo eno
najbolj resnih in aktivnih društev v tem
delu mesta.

Kako ne - saj smo v tem času izšolali
veliko vodnikov oziroma psov in pri tem
tvorno prispevali k tisti kinološki kulturi,
ki je zaradi tako velikega števila psov
nujna. Tudi osveščanje ljudi v vsem: od
nabave, zdrave prehrane do šolanja in
nenazadnje se tudi po svoje spopadamo
z nevarno steklino. Naša aktivnost je tudi
v delu ekipe za reševanje ljudi izpod
ruševin v slučaju potresa. Hkrati vršimo
svoje poslanstvo tudi v okviru vzreje. Tu
poleg pregleda legel in tetoviranja mladi-
čev prirejamo ocene zunanjosti psov,
vzreje, preglede in razstave.

Priredili bomo tudi mednarodno tek-
movanje šolanih službenih psov, ki nosi
naslov »Za pokal Slovenije« in bo 23.
junija 1990. Za vse lastnike mladih, za
šolanje godnih psov, smo 23^februarja
priredili vsakoletno zanimivo predavanje
v novi osnovni šoli Oskar Kovačič na
Galjevici. Tečaj šolanja se bo pričel prvi
ponedeljek v marcu, to je 5. marca. Vršil
se bo na našem vežbališču v Stajah, to je
v tisti dolini na Rudniku, levo od končne
avtobusne postaje mestne proge št. 3. Da

boste še bolj vedeli za ta kraj, naj pove-
mo, da 500 m dalje od nas grade tunel
skozi hrib za nadaljevanje Južne obvoz-
nice.

Bogat koledar naših društvenih aktiv-
nosti predvideva precejšnjo angažiranost
članov preko celega leta.

7. aprila bomo priredili republiško sle-
darsko tekmovanje, ki je izredno zanimiv
dogodek. Slednje je že samo po sebi
resen predmet šolanja in potem tekmo-
vanja. Vsekakor je za marsikoga priredi-
tev vredna ogleda.

30. junija bo končan spomladanski te-
čaj. Ta dan bodo izpiti in pokazalo se bo,
koga bo uspeh toliko pritegnil, da bo
nadaljeval s šolanjem. Vsak nov, osnov-
no izšolan kinolog nam je potreben, tako
v društvenih vrstah kot tudi pri deln v IO
društva. Na vsak način moramo »pomla-
diti« društvo in vnesti novega življenja in
smiselnosti v vodenje.

V jeseni bo še jesenski tečaj in nadalje-
valni tečaj. Namen imamo tudi poseči
v šolanje lovskih psov. Upamo, da bo tu
stvar zaživela v obojestransko zadovolj-
stvo.

Pa še to: Kdor nima rodovniškega psa,
tega želimo prepričati, da to ni nobena
ovira za šolanje psa. Vsi psi so načeloma
enakovredni, le da tisti nerodovni ne mo-
rejo tekmovati v konkurenci in enako-
pravno z rodovnimi sodelovati pri vzrcji.
Tu je pri lastnikih psov največ dileme.

Na koncu naj še enkrat omenim šola-
nje psov za reševanje ljudi izpod ruševin.
Tudi pri tem plemenitem delu močno
potrebujemo novincev.

Pridite, vključite se v koristno področ-
je. Čaka vas nov krog prijateljev in lepih
trenutkov, ki jih boste s svojim štirinož-
nim prijateljem preživeli v naravi pri or-
ganiziranem in strokovnem delu z njim.

Kinološko društvo KRIM


